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 Od kilkunastu dni w związku z poprawą warunków pogodowych obserwujemy 

wzmożony ruch rowerowy. Tą formą aktywnego spędzania wolnego czasu zainteresowanych 

jest coraz więcej mieszkańców Ciechanowa. Miasto uwzględnia w inwestycjach drogowych 

budowę nowych ścieżek rowerowych, a nawet planuje na rok przyszły wprowadzenie 

programu roweru miejskiego. Większa ilość rowerzystów musi pociągać za sobą większą 

troskę o ich bezpieczeństwo.  

W związku z tym proszę o rozważenie ujednolicenia oznakowania ścieżek 

rowerowych na rondach i skrzyżowaniach. Opinie instruktorów nauki jazdy, którzy 

zawodowo spędzają wiele godzin na ciechanowskich ulicach oraz szkolą przyszłych 

kierowców, wskazują, że najbardziej widoczne jest oznakowanie barwą czerwoną 

nawierzchni jezdni w miejscu przecięcia jej ścieżką rowerową.  

Oczywiście, jak każda inwestycja tak i proponowane rozwiązanie niesie ze sobą 

koszty. Myślę jednak, że warto je ponieść, aby podwyższyć poziom bezpieczeństwa 

użytkowników ciechanowskich ścieżek rowerowych i dróg.  
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